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daniem wielu obserwatorów Edin Dzeko rozegrał z Interem Mediolan jeden

z najlepszych meczów w barwach zespołu Giallorossich. Wywiadu dla

portalu calciomercato.com udzielił agent Bośniaka, Silvano Martina.

Wydaje się nowym Dzeko.

- Dzeko jest wielkim graczem i zawsze takim był. Być może teraz ma więcej

pewności i więcej doświadczenia, które nabył w trakcie swojego pierwszego sezonu

w Serie A.

Niektórzy kwestionowali jego grę.

- Dzeko jest niesamowitym piłkarzem. Posiada świetną technikę, biorąc pod uwagę

jego wzrost i to, że potrafić atak w pojedynkę. Posiada cechy, które nie zdarzają się

często w obiegu, może spokojnie zdobyć 15-20 bramek w sezonie.

 Widzisz go bardziej jako pierwszego napastnika czy napastnika

wspierającego?

- Myślę, że nie był dokładnie klasycznym pierwszym napastnikiem w Bundeslidze.

Lubi grać z kolegą z formacji. Widzę go bardziej jako drugiego napastnika, gdyż

potrafi kreować kolegom wiele wolnej przestrzeni. Przy tej okazji, w zeszłym sezonie

zaliczył też siedem asyst, warto to zauważyć.

Nieprzypadkowo starały się o niego zawsze wielkie kluby.

- To prawda. Pamiętam, że gdy grał w Wolfsburgu, do jego domu zawitał Galliani,

aby porozmawiać z jego rodzicami. Chciał go sprowadzić do Milanu za wszelką cenę.

Potem jednak stało się inaczej, gdyż pojawiło się City z natychmiastową ofertę i na

koniec chłopak poszedł do Premier League. Zawsze podobał się też Juventusowi,

który był mocno zainteresowany właśnie w sesji transferowej, w której dołączył do

Romy. Dzeko jest piłkarzem, który był zawsze pożądany przez wielkie zespoły, jest

niesamowitym chłopakiem.

Pokazuje to reakcja De Rossiego po jego golu z Interem.

- Niemożliwym jest go nie lubić. Jest profesjonalistą, przykładowym graczem, który

ma ze wszystkim dobre stosunki. De Rossi chciał go obronić, gdyż po meczu z

Torino było zbyt dużo krytyki pod jego adresem. 

Teraz również kibice zmienili zdanie.

- Muszę powiedzieć, że na stadionie kibice zawsze darzyli go szacunkiem. Na

portalach społecznościowych jest inaczej, to nie boisko, ale na stadionie zawsze go

wspierali. Jedna rzecz musi być jasna, wszyscy znają potencjał Dzeko. To prawda, że

popełnił kilka błędów przy golach, jednak często dawał zagrania, które pozostawiały
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po sobie dużo jakości.

Był moment, w którym myślał, że dokonał złego wyboru, przychodząc do

Włoch?

- Tak, był trudny moment, ale potem potrafił świetnie zareagować. Zawsze

wiedziałem, że wszystko przezwycięży i zwierzył się mi nawet osobiście. Powiedział

mi, że w tym sezonie spisze się dużo lepiej.
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